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aktuality

Přebytky z rozpočtu je třeba investovat, například do sociálních služeb

vloženo: 12.1.2017, 15.21

Vzít 322 milionů z podpory v nezaměstnanosti a poslat je provozovatelům sociálních služeb na rekonstrukce
zastaralých budov a vybavení v zařízeních pro seniory a občany s různým zdravotním omezením či v hmotné
nouzi. Právě...

Český unikát by stál 90 milionů

vloženo: 6.1.2017, 16.07

Krajští záchranáři touží po novém výcvikovém centru. Kraj už jejich požadavek podpořil, jen potřebuje
sehnat dostatek peněz. Bez evropských dotací, které by pokryly až 85 procent nákladů, se totiž do...

Poslanec Kaňkovský: Sociální služby potřebují větší jistotu

vloženo: 4.1.2017, 16.23

Domov pro mentálně postižené Jeřabina v Pelhřimově, centrum pro děti a rodinu Trojlístek v Kamenici nad
Lipou a radnice v Horní Cerekvi - to byly cíle poslaneckého dne Víta Kaňkovského na Pelhřimovsku....
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Poslanec Vít Kaňkovský: Společnost by se měla snažit lidem s postižením co nejvíc ulehčovat
život

vloženo: 27.12.2016, 10.17

Lidé se zdravotním handicapem mají v mnoha oblastech výrazně horší výchozí podmínky. Proto by
společnost měla mít snahu jim co nejvíc ulehčovat život. Jednou z těchto cest je i novela...

PF 2017

vloženo: 23.12.2016, 10.25
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Kde je hranice opilosti? Poslanci ve zmatku nechali v protikuřáckém zákoně absurditu

vloženo: 12.12.2016, 11.13

Ve schváleném protikuřáckém zákoně zůstala absurdita. Hospodský nesmí pod hrozbou pokuty nalít „osobě
zjevně ovlivněné alkoholem“. V zákoně však chybí definice tohoto pojmu. Byla v pozměňovacím návrhu, ten
však poslanci...

Vít Kaňkovský k návrhu státního rozpočtu na rok 2017

vloženo: 30.11.2016, 16.07

Ve středu 30. listopadu 2016 se ve Sněmovně projednávalo 2. čtení vládního návrhu zákona o státním
rozpočtu České republiky na rok 2017 /sněmovní tisk 921/. V rozpravě vystoupil také poslanec MUDr. Vít...
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Poslanec Kaňkovský se na Třebíčsku věnoval sociálním oblastem

vloženo: 27.11.2016, 17.00

Ve středu 23. listopadu navštívil v rámci pravidelných cest regionem poslanec Vít Kaňkovský třebíčský
okres. Cílem jeho cesty byl tentokrát třebíčský Domov pro seniory a Domácí hospic sv. Zdislavy, a poté...

Anketa Českého rozhlasu

vloženo: 16.11.2016, 20.38

Anketa mezi poslanci. Podpořili by novelu ohledně hanobení prezidenta? Ani náhodou, shodují se Skupina
šesti desítek poslanců chce vrátit do trestního zákoníku čin veřejného hanobení prezidenta republiky. Co si
ale...
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Ministr Dienstbier předloží poslanecký návrh o poskytování dávek osobám se zdravotním
postižením

vloženo: 7.11.2016, 09.19

Návrh poslanců Víta Kaňkovského, Jana Bartoška a Jaroslava Zavadila projedná vláda v pondělí 7. listopadu.
Jednání vlády začíná v 10.00.

Schválení novely zákona o vzdělávání sester je jen první krok ke změně

vloženo: 7.11.2016, 09.15

 Ačkoli návrh novely zákona o vzdělávání nelékařských zdravotníků je stále předmětem mnoha diskusí,
čtvrtečním jednáním sněmovního zdravotnického výboru prošel materiál bez zásadních změn. Přijaty byly
pouze pozměňovací návrhy týkající se...
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Změna vzdělávání zdravotníků je první krok. Další jsou kvalita a kompetence, shodl se
zdravotnický výbor

vloženo: 7.11.2016, 09.08

 Novela zákona o vzdělávání nelékařských zdravotníků včera úspěšně prošla sněmovním zdravotnickým
výborem. Na rozdíl od zákona 95/2004 o postgraduálním vzdělávání lékařů přitom nedoznala žádných
zásadních změn. Nejvíce diskutovaná část, tedy...

Sněmovní výbory o hospodaření státu v příštím roce

vloženo: 3.11.2016, 08.47

MPSV DOSTANE VÍC, ALE JE TO MÁLO Bez stanoviska sociálního výboru bude sněmovna projednávat návrh
rozpočtu MPSV, které by mělo příští rok utratit na 560,5 mld. Kč. Návrh kapitoly nepodpořila...
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Sociální výbor nedal stanovisko k rozpočtu ministerstva práce

vloženo: 3.11.2016, 08.44

Bez stanoviska sociálního výboru bude Sněmovna projednávat návrh rozpočtu ministerstva práce a
sociálních věcí, které by mělo příští rok utratit zhruba 560,5 miliardy korun. Návrh kapitoly nepodpořili vedle
části opozice...

Anketa Lidových novin k účasti na oslavách státního svátku 28. října

vloženo: 27.10.2016, 14.50

Poslanci i senátoři nejsou za jedno s účastí na oslavách státního svátku 28.října. Opozice otevřeně vyzvala k
neúčasti na akce na Hradě. ČSSD nechává rozhodnutí o účasti na svých poslancích....
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